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    ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

 

  П Р О Т О К О Л № 3 

 

Одинадцята (позачергова) сесія  

7 скликання 

перше пленарне засідання                                                               02.06.2017р.  

10-00 год.                                                                                           м.Житомир 

 

друге пленарне засідання                                                                 04.08.2017р.  

10-00 год.                                                                                            м.Житомир 

 

                                                                                                                                 

Перше пленарне засідання 

 

Одинадцята (позачергова) сесія                                                          02.06.2017 р. 

7 скликання                                                                                           м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради. 

 

     Всього обрано депутатів – 36. 

     Для участі у роботі пленарного засідання 11 сесії зареєструвалося 28 

депутатів. У процесі роботи на засідання прибув ще один депутат – у роботі 

сесії взяло участь 29 депутатів (список додається).  

 

      Головує    на    пленарному  засіданні  11  сесії  голова  районної ради 

Крутій С.Г.  

 

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок 

пленарного засідання звучить гімн. 

 

      У роботі сесії взяли участь: голова райдержадміністрації, заступник голови 

райдержадміністрації, представники районних управлінь, відділів та служб 

райдержадміністрації, керівники підприємств, установ та організацій району, 

селищний, сільські голови, представник Тетерівської сільської ради об’єднаної 

територіальної громади, представники громадськості, працівники виконавчого 

апарату районної ради, представники засобів масової інформації (список 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

     Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 11 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. До складу президії депутатськими фракціями запропоновано 

наступних депутатів: Рєбдєва Я.А., Кліменка В.М., Назарчука А.Л.  
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ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 11 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Рєбдєва Ярослава Анатолійовича. 

2. Кліменка Валерія Миколайовича. 

3. Назарчука Андрія Леонідовича. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

Головою районної ради повідомлено, що відповідно до Регламенту 

функції секретаріату сесії,  ведення протоколу сесії, вирішення інших питань у 

період засідання  здійснює виконавчий апарат районної ради та відповідно до 

статті 73 Регламенту районної ради пленарне засідання фіксується на 

диктофоні, аудіозапис здійснюють працівники виконавчого апарату районної 

ради. 

Для  участі  у  роботі сесії зареєструвався депутат районної ради 

Приставський М.М. У роботі 11 сесії районної ради 7 скликання  бере участь 

29 депутатів. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 11 сесії районної 

ради.  

                                    Інформує: Крутій С.Г. - голова районної ради 

      Перелік питань та  відповідні проекти рішень вам роздано. Прошу 

ознайомитися. Усі проекти рішень розглянуті постійними комісіями. 

ВИСТУПИЛИ: Депутат районної ради Оржехівський В.М., який 

запропонував включити до порядку денного питання про затвердження 

технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки 

водного фонду, загальною площею 6,9030 га, яка надана  в оренду ПАТ 

«Житомирський комбінат силікатних виробів» для риборозведення на 

території Туровецької сільської ради  поза межами населеного пункту. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  наступний порядок денний пленарного засідання 

11 сесії із урахуванням доповнень: 

1. Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

        Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника 

управління фінансів райдержадміністрації-начальник 

відділу доходів 

 

2. Про делегування представників до складу Госпітальної ради 

Житомирського госпітального округу 

Інформує: Шуляк Валерій Іванович – головний лікар комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

3. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки водного фонду, загальною площею 6,9030 га, яка 

надана  в оренду ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів»   для 
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риборозведення на території Туровецької сільської ради  поза межами 

населеного пункту. 

         Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної   

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин та екології 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  11  сесії та пленарного засідання. 

ВИРІШИЛИ: Розділити сесію на два пленарні засідання та затвердити 

наступний регламент роботи  пленарного засідання 11 сесії районної ради:  

перше пленарне засідання провести сьогодні 2 червня 2017 року, а друге – за 

потребою та відповідно до розпорядження голови ради. Затвердити регламент 

першого засідання: для інформації про внесення змін до районного бюджету 

на 2017 рік – до 10 хвилин, з інших питань порядку денного – до 5 хвилин 

кожному доповідачу; для довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 

хвилин.  Через дві години роботи сесії відповідно до Регламенту зробити 

перерву на 20 хвилин. Інші перерви проводити за заявою депутатських 

фракцій, груп  та  позафракційних депутатів. Після розгляду питань порядку 

денного надати слово бажаючим для внесення пропозицій, зауважень та 

оголошень. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

        Інформує: Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника 

управління фінансів райдержадміністрації-начальник 

відділу доходів 

(Текст інформації додається до протоколу). 

ВИРІШИЛИ: Ухвалити рішення з даного питання, згідно якого внести зміни 

до районного бюджету на 2017 рік з урахуванням доповнень. 

(Рішення №382 з додатками додається) 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування та заява депутата Стаха В.М. додаються. 
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2. СЛУХАЛИ: Про делегування представників до складу Госпітальної ради 

Житомирського госпітального округу 

Інформує: Шуляк Валерій Іванович – головний лікар комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Голова районної ради С.Г. Крутій, який повідомив, що на 

засіданні постійних комісій з гуманітарних питань, охорони здоров’я та 

соціального захисту населення та з питань бюджету і комунальної власності 

було запропоновано затвердити три кандидатури до Госпітальної ради у складі 

Шуляка В. І. – головного лікаря КУ «Центральна районна лікарня» районної 

ради, Козарчука М.П. – заступника голови райдержадміністрації та  

Подорожної Т.Л. - керуючого справами виконавчого апарату районної ради. 

Щодо четвертої кандидатури, то члени комісії внесли пропозицію щодо 

включення кандидатури від депутатського корпусу, з якою визначитись на 

сесії районної ради. Надійшла пропозиція щодо включення до складу 

Госпітальної ради депутата районної ради Гречка А.К. 

Стах В.М., депутат районної ради, зазначив, що його фракція 

голосуватиме за кандидатуру Гречка А.К., але до нього буде політична 

вимога: у складі Госпітальної ради він повинен голосувати в інтересах КУ 

«Центральної районної лікарні»,  а не  у якихось інших.  

ВИРІШИЛИ: Делегувати до Госпітальної ради Житомирського госпітального 

округу  Шуляка В. І. – головного лікаря КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради, Козарчука М.П. – заступника голови 

райдержадміністрації, Подорожну Т.Л.- керуючого справами виконавчого 

апарату районної ради, Гречка А.К. – депутата районної ради.  

(Рішення № 383 додається). 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.       

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки водного фонду, загальною площею 6,9030 

га, яка надана  в оренду ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів»   

для риборозведення на території Туровецької сільської ради  поза межами 

населеного пункту. 

         Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної   

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин та екології 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки водного фонду, загальною площею 6,9030 га, яка 

надана  в оренду ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» для 

риборозведення на території Туровецької сільської ради  поза межами 

населеного пункту та рекомендувати Головному управлінню Держгеокадастру 

у Житомирській області при укладенні договору оренди встановити орендну 
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плату  у розмірі  12 %  від нормативної  грошової оцінки  даної земельної 

ділянки.  

(Рішення № 384 додається). 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.       

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ:  Парфентієва Т.М., депутат районної ради, повідомила, що на 

минулому засіданні постійної комісії з питань бюджету і комунальної 

власності було вирішено виділити кошти Новогуйвинській селищній раді на 

пільгові перевезення, але не було озвучено, що кошти мають бути використані 

через систему «Prozorro» та запропонувала направити такого листа до 

Новогуйвинської селищної ради. Також запитала щодо стану вирішення 

питання про передачу приміщення дитячого садочка, який не 

використовується, у комунальну власність Новогуйвинської селищної ради.                 

 

     Відповідно до затвердженого регламенту головуючим оголошено перерву у 

роботі сесії. 

     Після перерви. 

 

Друге пленарне засідання  

 

Одинадцята (позачергова) сесія                                                          04.08.2017р.                                                                                          

7 скликання                                                                                           10-00 год.                                                                                                     

Великий зал засідань районної ради                                                   м.Житомир                                     

 

     Всього обрано депутатів – 36. 

 

У роботі другого пленарного засідання  11 сесії взяли участь 30 депутати 

(список додається).  

      На початок засідання зареєструвалося 30 депутатів. 

      Головою районної ради Крутієм С.Г. оголошено про закриття другого 

пленарного засідання 11 (позачергової) сесії у зв’язку з відсутністю 

необхідності у його проведенні. 

      Зауважень, пропозицій щодо сесії від членів колегіального органу не 

надходило. 

(Звучить гімн). 

 

 

Голова районної ради                                                                     С.Г. Крутій  

 

 
Протокол склала:  

                        Ю.О. Мірошниченко 


